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Valsts prezidente Vaira Vīķe-Freiberga šodien Jūrmalas rezidencē tikās ar Microsoft Eiropas un Baltijas uzņēmumu vadības

pārstāvjiem. Tikšanās laikā tika pārrunāts jautājums par vienotas valsts elektroniskās pārvaldes sistēmas izveidošanas

nozīmīgumu un iespējām. Microsoft pārstāvji informēja prezidenti par savu pieredzi līdzīgu projektu izstrādāšanā un

ieviešanā citās valstīs, piemēram, valsts elektroniskās pārvaldes sistēmas (VEP) projekta ieviešanā Lielbritānijā, un izteica

interesi piedalīties šādas sistēmas veidošanā Latvijā.

VEP sistēma nozīmē valsts iestāžu brīvu pieeju visām datu bāzēm, kas atbrīvo iedzīvotājus no nepieciešamības pašiem vākt

vajadzīgās izziņas no daudzām iestādēm, būtiski palielinot pakalpojuma saņemšanas ātrumu un kvalitāti.

Latvijas prezidente un Microsoft pārstāvji pārrunāja situāciju Latvijā informācijas tehnoloģiju attīstības jomā, investīciju

klimatu Latvijā un Microsoft darbību Latvijā. V.Vīķe-Freiberga atzīmēja, ka informāciju tehnoloģiju attīstība Latvijā ir viena

no prioritātēm, kas varētu veicināt valsts atttīstību. Pēc prezidentes sacītā, svarīgi arī pastiprināt zināšanas Latvijas

sabiedrībā par informācijas tehnoloģijām un to lietošanu.
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